

**A**mazing  
*Asean*

**5D4N**

**曼谷 / 呵叻府 / 考艾 +  
金汤普森农场**

**BANGKOK / KORAT / KHAO YAI +  
JIM THOMPSON FARM**

Tour Code: TER-3

**Golden  
Destinations**



Thailand  
泰国



**PB Valley Winery  
PB 葡萄酒庄**



**Wat Ban Rai  
龙婆坤纪念馆**



**Wat Mahathat  
大城府玛哈泰寺**



**Jim Thompson Farm  
金汤普森农场**

行程次序，以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject  
to local arrangement.



**Wat Arun**  
郑王庙 (黎明寺)



**Wat Phnan Choeng**  
大城府三宝公寺 (帕南春寺)



**Hobbit House**  
“哈比人之家” 卡通小屋



## SCHEDULE

### D1 ARRIVAL BANGKOK (MOB)

- ☑ Terminal 21 Rama3 Shopping Mall
- ☑ Wat Arun (Own Expenses Thai Costume)
- ☑ Wat Paknam Phasi Charoen  
- by long tail boat
- ☑ Jodd Fairs DanNeramt

### D2 BANGKOK 🚗 AYUTTHAYA KORAT (B/L/-)

- ☑ Wat Niwet Thammaprawat  
Ratchaworawihan (Europe Style Temple)
- ☑ Wat Mahathat
- ☑ Wat Phnan Choeng
- ☑ Hobbit House
- ☑ NBK Night Market

### D3 KORAT (B)

- ☑ Jim Thompson Farm
- ☑ Wat Ban Rai
- ☑ SaveOne Night Market

### D4 KORAT 🚗 KHAO YAI BANGKOK (B/L/-)

- ☑ Manee Sorn Sunflower Farm (Seasonal)
- ☑ PB Valley Winery (Includes Wine Tasting)
- ☑ Honey Farm
- ☑ Icon Siam Shopping Mall - Ground Floor:  
Floating Market, 1st Floor: Food Street,  
7th Floor: The Largest Starbucks in Thailand  
(Included River City by shuttle boat)
- ☑ China Town (Closed on Every Monday)

### D5 BANGKOK ✈️ DEPARTURE (B/MOB)



✓ 4 Breakfast / 2 Lunch

#### Special Cuisine:

- ★ Riverside Cuisine
- ★ Michelin Guide Laos Cuisine

## TOURIST ATTRACTIONS:

### BANGKOK

- ◆ **Wat Arun** - Was completed in 1809. After several renovations, it still maintains the architectural style of the Ayutthaya period. It is the earliest and most famous landmark in Bangkok. Coin pattern. The main pagoda of Wat Arun is a Khmer-style pagoda of about 86 meters, covered with shells and porcelain fragments used for ballasting of Chinese merchant ships in the past.
- ◆ **Wat Paknam Phasi Charoen (Include Boat Ride)** - is a royal temple located in Phasi Charoen district, Bangkok. It was built in 1610 during the Ayuttaya period. The Big Buddha impressive 69 meters tall statue in front of the stupa and 40 meters wide at its lap. The image is called Phra Buddha Dhammakaya Thepmongkhon. Inside the lotus bud on the head of the Buddha is a relic of the Buddha while the chest contains a gold heart. The Buddha is fast becoming a new tourist attraction in Bangkok.
- ◆ **Jodd Fairs DanNeramt** - The highlight of the entire compound is a massive fairytale castle (one of the most distinctive features of the old amusement park) flanked by vintage cars and colourful hot air balloons, so you can channel your inner Rapunzel or imagine yourself on a vacay in Turkey.

### AYUTTHAYA

- ◆ **Wat Niwet Thammaprawat (Europe Style Temple)** - is considered as the European architectural style temple in Thailand. It is located on an island in Chao Phraya River, on the bank opposite Bang Pa-in palace. In 1876, King Rama V had this temple built in order to perform religious practices during his stay at Bang Pa-in palace. The intriguing characteristic of this monastery is that it was decorated in Western style. The ordination hall (ubosot) resembles a Christian cathedral with steeply sloped Gothic roofs. The window by the main Buddha image was beautified with colorful stained glass portraying the image of King Rama V.
- ◆ **Wat Mahathat** - If you are travelling in Thailand for any length of time, there is one iconic image that you may see crop up time and again on postcards and in guide-books. The photograph of a Buddha head entwined within the roots of a tree is one of the most recognisable images from Thailand, and this is why Wat Mahathat become famous.

### KORAT

- ◆ **Wat Ban Rai** - Wat Ban Rai is one of the famous Temples in Nakhon Ratchasima and recognized as the residence of the noble monk 'Luang Pho Khun' The chapel is beautifully decorated with enameled tiles. - Hor Thep Wittayakom is the elephant-like ceramic shrine in the center of water. On the roof top are the statue of walking Buddha and the statue of Luang Pho Khun. Around the building depicts Buddhism's sacred texts.
- ◆ **Jim Thomson Farm** - This is the 7th place in the world with the best air quality in the world. It is the gold Thomson farm that best represents the rich Northeastern Thai culture and is only open for one month each year. In addition, different flower fields are planted around the farm, and there are plans for visitors to experience the pleasure of harvesting. If you're tired on the farm, there are also park trains to ride! It will take you around the farm.

### KHAO YAI

- ◆ **PB Valley Winery (Included Wine Tasting)** - PB Valley Khao Yai Winery Co. started producing their wines in 1989 under the brandnames "Pirom" and "PB", which are classified as a world-class tasting wines. These wines are suitable for those who search for something easy and simple or serve as a wonderful house wine, which are purely fermented and aged in 100% stainless steel tanks.



#### HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ The Iconic Hotel Ari-Jatujak Or Similar Class x 1 Night
- ✓ Centara Korat Hotel Or Similar Class x 2 Nights
- ✓ Away Bangkok Riverside Kene Hotel Or Similar Class x 1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Jodd Fairs DanNeremit  
新乔德夜市：神奇之地



Wat Niwet Thammaprawat  
尼维塔玛帕万寺



Icon Siam Shopping Mall  
暹罗天地购物中心

## 精简行程

### 第一天 抵达曼谷 (机上用餐)

- ☑ 航站 21 拉玛 3 购物中心
- ☑ 郑王庙 (黎明寺) (可自费租借泰服)
- ☑ 水门寺 (乘船往返)
- ☑ 新乔德夜市：神奇之地

### 第二天 曼谷 大城府 呵叻府 (早/午/-)

- ☑ 尼维塔玛帕万寺 (欧式寺庙)
- ☑ 玛哈泰寺 (树中佛)
- ☑ 大城府三宝公寺 (帕南春寺)
- ☑ 霍比特人之家
- ☑ NBK夜市

### 第三天 呵叻府 (早)

- ☑ 金汤普森农场
- ☑ 龙婆坤纪念馆
- ☑ SaveOne夜市

### 第四天 呵叻府 考艾 曼谷 (早/午/-)

- ☑ 向日葵农场 (视季节性)
- ☑ PB葡萄酒庄 (含品尝红酒)
- ☑ 蜂蜜园
- ☑ 暹罗天地购物中心 - 底楼：水上市场，1楼：美食街，7楼：泰国最大星巴克 (含渡轮越湄南河)
- ☑ 唐人街 (逢周一休市)

### 第五天 曼谷 回程 (早/机上用餐)

## 观光景点：

### 曼谷

- ◆ **郑王庙 (黎明寺)** - 郑王庙于1809 年竣工，经过多次整修，至今保持大城时期 (AYUTTHAYA) 建筑风格，是曼谷最早也最著名的地标，并被誉为「曼谷艾菲尔铁塔」，甚至被选为10 泰铢硬币图案。郑王庙的主塔是一座约 86 公尺的高棉式佛塔，贴满旧时中国商船用来压舱的贝壳与瓷器碎片。
- ◆ **水门寺 (乘船往返)** - 是位于PHASI CHAROEN区的皇家寺庙。此庙最早始建於大城王朝，约400年的历史，由泰国皇家建于1610年。这尊大佛(PHRA BUDDHA DHAMMAKAYA THEP MONGKOL)宽为40米、高69米，相当于一座20层高的大楼，是曼谷目前最大的佛像。佛像置于马哈拉查猛昆大佛塔前，整体呈现金黄色，由铜打造而成。因为巨大的佛身和绝佳的位置，水门寺大佛成为曼谷新地标。
- ◆ **新乔德夜市 - 神奇之地** - 占地超过13 万平方米，汇聚多达1,200 家摊商，号称泰国最大夜市。前身是一座荒唐游乐园，如今打造成一座充满欧风华丽感的复古夜市。

### 大城府

- ◆ **尼维塔玛帕万寺 (欧式寺庙)** - 位于大城府邦芭茵县。朱拉隆功国王于 1876 年下令修建一座西方教堂，整体呈现哥特式艺术风格。在主佛像前面，将看到一幅彩色玻璃图像，是拉玛五世国王的画像。在乌布索的右手边有一个大厅，这是佛像大厅，供奉着古老的石佛像，这是华富里时期的佛像，是高棉工匠的千年工艺。此外，尼维塔玛帕万寺以哥特式风格装饰。里面有装饰精美的西式彩色玻璃。
- ◆ **大城府玛哈泰寺** - 大城的代表风景照片，最知名的就是位于WAT PHRA MAHATHAT 玛哈泰寺的树中佛，也是大城必到的旅游景点，建于西元1374年的玛哈泰寺，也是大城最古老的庙寺之一。

### 呵叻府

- ◆ **龙婆坤纪念馆** - 建于水池上，圆形基底直径六十公尺，寺庙高四十二公尺，象头重达 520 吨，象头直对着东边，象牙，象鼻与象耳都细腻呈现。最外圈由二十八根大柱支撑，四个方位四个拱门，东西两边为出入口，平台上的两只巨大纳伽绕成一个圆，尾端交缠举起龙珠，相当震撼。其白象造型独具匠心，两千四百萬片馬賽克磁磚拼贴的外牆絢麗奪目。壁畫浮雕集結佛教與印度教經典故事，被列為泰國當代藝術與傳統工藝結晶。
- ◆ **金汤普森农场** - 这儿是全世界空气品质最好的地区、全世界空气品质第7名的地方，而且是最能代表丰富的泰国东北文化、每年只开放一个月的金汤普森农场。另外，农场四周各自也种了不同的花田，也有规划可以让游客体验采收乐趣的地方。如果在农场里走累了，也有游园火车可以搭乘喔！它会带著你环绕农场。

### 考艾

- ◆ **PB 葡萄酒庄(含品尝红酒)** - 此酒庄的老板为泰国富豪狮牌啤酒的老板。PB VALLEY 的葡萄酒生产厂房面积为3,000平方公尺，也造就了每年60万瓶的产量，这是PB VALLEY 成为东南亚最大的葡萄酒庄的致胜关键。



✓ 4早餐 / 2午餐

风味餐：

- ★ 河畔餐厅
- ★ 米其林指南老挝风味



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 甲都惹酒店或同等级 x1 晚
- ✓ 盛泰乐呵叻酒店或同等级 x2 晚
- ✓ 阿维曼谷河滨凯恩酒店或同等级 x1 晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

# General Information

## · 曼谷 BANGKOK ·



<b>货币</b> Currency 	THAI BAHT - THB 泰铢 - THB	<b>信用卡</b> Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
<b>货币兑换率</b> Exchange Rate 	100 THB = MYR 14 100 泰铢= 马币 14 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> Dial Code 	Thailand : +66 泰国 : +66
<b>电压</b> Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	<b>插座</b> Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin
<b>时差</b> Time Different 	Thailand (BANGKOK) - Malaysia is 1 hour ahead of Bangkok 泰国 (曼谷) 标准时差慢马来西亚时间1小时	<b>行李托运</b> Luggage Allowance 	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
<b>气候</b> Weather 	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 18°C - 35°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
<b>飞机型号</b> Aircraft Type 	<p>A320</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

